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Zápis z 26. veřejného zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves, 
konaného 27. 6. 2014 v 19.00 hod. v  obřadní síni úřadu městyse 

v Moravské Nové Vsi

Přítomni: Glos Jaroslav
Košut Marek, Mgr.
Maděřič Jan
Parma Zbyněk, Ing.
Petrjanošová Soňa, Mgr.
Špačková Kučerová Eva, MUDr.
Šrámek Pavel, Bc.
Tuček Jan
Vaněk Radek, Ing.

Omluveni: Gréeová Eva
Kučera Jaroslav
Krutáková Jana, Ing.
Sládek Tomáš, Ing.
Valihrach Milan
Zugar Pavel, Ing. 

Neomluveni:

Zapisovatel: Janulíková Martina

Ověřovatelé:

Bod č. 1 programu - Zahájení, program 26. veřejného zasedání 
zastupitelstva městyse

26. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil starosta městyse p. 
Mgr. Marek Košut v 19.00 hod. a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně a včas, 
způsobem v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 9 členů, 6 členů je 
omluveno. Zastupitelstvo městyse  je usnášení schopné.

Program 26. veřejného zasedání zastupitelstva městyse:

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Závěrečný účet městyse
4. Účetní závěrka městyse
5. Rozpočtové opatření č. 1/2014
6. OZV č. 2/2014 o stanovení podmínek pro pořádání veřejně přístupných kulturních 
    sportovních podniků
7. OZV č. 3/2014, kterou se mění vyhláška č. 5/2007 o místních poplatcích
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8. Převody majetku
9. Zpráva Finančního výboru zastupitelstva

           10. Různé
           11. Připomínky členů zastupitelstva městyse
           12. Připomínky občanů
           13. Závěr

Starosta městyse pan Mgr. Košut vyzval přítomné zastupitele a radní, zda mají dotazy, 
připomínky nebo návrh na změnu programu. Žádné připomínky vzneseny nebyly.

Usnesení č. 1/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo program 26. veřejného 
zasedání zastupitelstva městyse.

H: 9 pro 0  proti 0 zdržel se

Usnesení č. 2/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatelku zápisu p. 
Martinu Janulíkovou.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č. 3/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Jaroslava Glose.

H: 8 pro 0 proti 1 zdržel se
  Glos

Usnesení č. 4/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Soňu 
Petrjanošovou.

H: 8 pro 0 proti  1 zdržel se
  Petrjanošová, Mgr. 

          
Starosta městyse vyzval zastupitele, zda mají připomínky nebo výhrady k minulému zápisu ze 
zasedání zastupitelstva městyse ze dne 29.5.2014.
Žádné připomínky ani výhrady vzneseny nebyly.

Usnesení č. 5/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zápis z minulého veřejného 
zasedání, které se konalo 29.5.2014

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 2 - Zpráva o činnosti rady městyse

Starosta vyzval zastupitele, zda mají dotazy k činnosti rady za uplynulé období, které bylo 
zveřejněno v zápisech č. 84 až 86 a zastupitelé je  měli k dispozici a byly ke shlédnutí  i na 
webových stránkách městyse.

Pan Maděřič měl dotaz ohledně pronajatých pozemků a odstranění "černé stavby" p. Ing. 
Sládka. Informoval občany a zastupitele, že podal stížnost na JMK a "protikorupčním 
oddělení" a že se tímto problémem bude zabývat policie. Neustále poukazoval na to, že zde 
nejsou řádně dodržovány zákony.

Starosta reagoval tím, že rada sjednala s p. Ing. Sládkem (a má k tomu pravomoc)  Smlouvu o 
provedení stavby a že se postupovalo v souladu se zákonem.

Pan Ing. Parma řekl, že souhlasí s jednáním rady a sepsáním této smlouvy.

Usnesení č. 6/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu o činnosti rady městyse.

H: 8 pro 1 proti 0 zdržel se
 Maděřič 

Bod. č 3 programu - Závěrečný účet městyse

Po ukončení kalendářního roku se údaje o ročním hospodaření územního samosprávného 
celku souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu. Jsou zde obsaženy údaje o plnění rozpočtu 
příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové skladby a údaje o hospodaření s majetkem 
a o dalších finančních operacích, včetně tvorby a použití fondů. Územní samosprávný celek je 
povinen dát si přezkoumat své hospodaření za uplynulý kalendářní rok. Zpráva o výsledku 
přezkoumání hospodaření je součástí závěrečného účtu. Návrh závěrečného účtu musí být a 
byl zveřejněn dne 22.5.2014 na úřední desce a na webových stránkách městyse.
Projednání závěrečného účtu se uzavírá vyjádřením:
a) souhlas s celoročním hospodařením, a to bez výhrad
b) souhlas s výhradami, na základě nichž přijme územní samosprávný celek opatření potřebná 
k nápravě zjištěných chyb a nedostatků.
Přezkum prováděl KÚ JMK a byly zjištěny chyby a nedostatky, které byly následně  opraveny
a část bude napravena do 30. září 2014.
Celá zpráva závěrečného účtu o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2013 je nedílnou 
součástí zápisu.

Usnesení č. 7/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vyslovilo souhlas s celoročním hospodařením 
městyse za rok 2013 s výhradami uvedenými ve Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření 
za rok 2013 Městyse Moravská Nová Ves a bez dalších výhrad ze strany zastupitelů přijalo 
opatření k odstranění chyb a nedostatků.

H: 8 pro 1 proti 0 zdržel se
Maděřič
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Bod č. 4 programu - Účetní závěrka městyse

Závěrka byla zastupitelů zaslána k prostudování a byla k nahlédnutí v kanceláři účetní 
městyse.

Usnesení č. 8/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo účetní závěrku Městyse Moravská 
Nová Ves za rok 2013.

H: 8 pro 1 proti 0 zdržel se
Maděřič

Bod č. 5 programu - Rozpočtové opatření č. 1/2014

Starosta městyse seznámil zastupitele a občany s návrhem rozpočtového opatření č. 1/2014,
které měli zastupitelé k dispozici. Jedná se o účetní převody v rámci rozpočtu.

Pan Ing. Vaněk poukázal na skutečnost, že se v tom špatně orientuje. Načež ho účetní 
vyzvala, že se může kdykoli přijít pozeptat.

Pan Maděřič opět konstatoval, že pan Ing. Sládek porušil zákon.
Starosta reagoval tím, že za to p. Ing. Sládek dostal sankci. 

Pan Ing. Vaněk připomínkoval, že by bylo dobré vypracovat přehled projektů, kde by byla 
uvedena cena, výše dotace, kolik bylo proinvestováno apod. Takový celkový přehled 
jednotlivých akcí.
Starosta informoval zastupitele, že už je takovým způsobem zpracována rekonstrukce 
sokolovny a ukázal složku se zpracovanými materiály.

Usnesení č. 9/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves schválilo rozpočtové opatření č. 1/2014. Na 
straně příjmů byl rozpočet navýšen o 1 108 000,-  Kč, celkové příjmy po navýšení činí 49 900 
000,-Kč. Na straně výdajů byl rozpočet navýšen o  1 108 000,- Kč, celkové výdaje po 
navýšení činí 51 701 800,- Kč. Položka financování zůstává beze změn 1 801 800,- Kč.

H: 8 pro 1 proti 0 zdržel se
Maděřič
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Bod č. 6 programu - Obecně závazná vyhláška č. 2/2014 o stanovení 
podmínek pro pořádání veřejně přístupných kulturních a sportovních 
podniků

Obecně závazná vyhláška souvisí s tržním řádem, který byl schválený na zasedání rady a 
odsouhlasen KÚ JMK. Na tržní řád navazují vyhlášky, které měli zastupitelé k prostudování. 
Pokud budou chtít pořadatelé akcí udělit výjimku, je třeba ji nahlásit 30 dní dopředu. Jinak 
stačí akci pouze písemně ohlásit a to 5 dní před jejím konáním. 

Usnesení č. 10/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo OZV č. 2/2014 o 
stanovení závazných podmínek pro pořádání a průběh a ukončení veřejnosti přístupných 
sportovních a kulturních podniků, tanečních zábav a diskoték a jiných kulturních podniků.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č. 7 programu - Obecně závazná vyhláška č. 3/2014, kterou se mění 
vyhláška č. 5/2007 o místních poplatcích

Starosta informoval zastupitele a občany, že se zavádí poplatek z reklamního zařízení, 
stavebního zařízení, skládky všeho druhu.

Pan Tuček upozornil, že v návrhu OZV není uvedena sleva na psa - pro poplatníka 
pobírajícího např. důchod, která byla v loňských obdobích stanovena na 50,- Kč. 
Byla  navržena změna v č. 18 Osvobození  doplnit osvobození pro poživatele starobního, 
invalidního, vdovského, vdoveckého nebo sirotčího důchodu.

Pan Kučera (ul. Dolní) se dotazoval,  co se myslí pojmem "stavební zařízení"?
Starosta odpověděl, že do toho spadá např. míchačka, lešení, stavební materiál. Dříve se 
poplatek neplatil od povolení stavby po kolaudaci, ale nyní je většina staveb pouze na 
ohlášení.

Pan Kučera (ul. Dolní) poukázal na to, že před starým OÚ se propadá chodník, který je dle něj 
zatížen stavebními úpravami nového majitele.
Starosta se přiklonil k názoru, že se chodník propadá tím, že to tam sedá - rotunda ve sklepě 
starého úřadu.

Pan Kučera dále poukázal na to, že by se mělo pokutovat parkování na zelených plochách.
Pan Ing. Vaněk vstoupil do diskuse a upozornil na projednávání OZV a podotknul, že dotazy 
od občanů jsou na programu  až v závěru jednání.

Usnesení č. 11/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo OZV č. 3/2014 o místních 
poplatcích v navrženém znění.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se
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Bod č. 8 programu - Převody majetku

Záměr prodeje pozemků - p. Igor Antal, ml., Lipová 958, Moravská Nová Ves
Rada městyse projednala žádost p. Igora Antala ml., Lipová 958, Moravská Nová Ves o koupi 
části pozemku p.č. 1319/1 o výměře 68 m2. Část pozemku se nachází za jeho domem č.p. 422. 
Jedná se o konec již neexistující cesty za domem na ul. Lipová, cesta již není používána. 
Zájemce byl upozorněn, že pozemek je veden jako ostatní komunikace a pro stavební využití 
bude nezbytná změna územního plánu. Rada městyse navrhuje cenu 58,- Kč za 1m2 plochy. 
Žadatel si nechá na vlastní náklady zhotovit geometrický plán nezbytný pro oddělení 
pozemku a uhradí veškeré další náklady spojené s prodejem pozemku. Rada městyse 
doporučuje prodej schválit.

Usnesení č. 12/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemku p.č. 
1319/2 o výměře 68 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves, který vznikne oddělením z pozemku p.č. 
1319/1 p. Igoru Antalovi ml., bytem Moravská Nová Ves, Lipová 958 za cenu 3 944,- Kč, 
kdy náklady spojené s prodejem nese kupující.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Žádost o koupi části pozemku - p. Mojmír Valihrach, U Školky 860/4, Rohatec
Rada městyse projednala žádost p. Mojmíra Valihracha, bytem U Školky 860/4, Rohatec o 
koupi části pozemku p.č. 1774/1 o velikosti 50m2, který je ve vlastnictví Městyse Moravská 
Nová Ves. Jedná se o část pozemku nacházející se před parcelou č. p. 1807, která je v majetku 
žadatele. Důvodem prodeje je vyrovnání stavební linie se sousedícími domy z důvodu stavby 
nového domu. Geometrický plán bude zpracován žadatelem. Cena je 300,- Kč/m2. Rada 
městyse doporučuje prodej schválit.

Usnesení č. 13/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemku p.č. 
1774/4 o výměře 50m2 v k. ú. Moravská Nová Ves, který vznikne oddělením z pozemku p.č. 
1774/1 panu Mojmíru Valihrachovi, bytem U Školky 860/4, Rohatec za cenu 15 000,- Kč, 
kdy náklady spojené s prodejem nese kupující. 

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Ulice Výmol - vypořádání pozemků, p.č. 2737/3, 2697/2, 2737/4
Oznámením KÚ JMK došlo k opravě chyby v údajích katastru nemovitostí, kdy k pozemkům 
p.č. 2737/3 o výměře 54m2 na LV 3771, 2697/2 o výměře 74m2 a 2737/4 o výměře 398 m2 na 
LV 3770 bylo zapsáno duplicitní vlastnictví, kdy ke stávajícím vlastníkům byli dále zapsáni 
paní Ing. Tereza Bednaříková, Brno,  paní Helena Hetmánková, Moravská Nová Ves a pan 
Bc. Robert Valenta. Pozemky tvoří veřejná prostranství, malá část byla v roce 2010 prodána 
p. Ludvíku Kalužíkovi. Chyba v zápisu vznikla při zpracování digitální mapy katastru. 
Původní mapa pozemkové evidence svědčí vlastnictví shora uvedených vlastníků. Tito
souhlasí se sepsáním souhlasného prohlášení, kdy uznání vlastnictví městyse bude ze strany 
městyse kompenzováno finanční částkou 28 930,- Kč (54+74+398 X 55,- = 28 930,-).
Není možné řešení kupní smlouvou jako u jiných případů majetkoprávního vypořádání k 
veřejným prostranstvím, neboť městys je již zapsán jako jeden z vlastníků.
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Stejné prohlášení musí sepsat i p. Kalužík a shora uvedení vlastníci, kdy bude uznáno jeho 
vlastnické právo. Pan Kalužík nebude poskytovat žádné finanční vyrovnání, neboť pozemek 
nabyl od městyse za úhradu.

Usnesení č. 14/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo souhlasné prohlášení o 
uznání výhradního vlastnictví Městyse Moravská Nová Ves k pozemkům par. č. 2697/2 o 
výměře 74 m2 a 2737/4 o výměře 398 m2 na LV 3770 v k.ú. Moravská Nová Ves.

H: 9 pro 0 proti 0 zdržel se

Koupě pozemku parc. č. 1717/83
Jedná se především o koupi pozemku části parc. č. 1717/83 o výměře 1 300 m2 v lokalitě pro 
zástavbu za měšťankou od p. Věry Kopecké, bytem Drahotínská 223, Poběžovice. Prodávající 
nabízí k prodeji veškeré své pozemky v obci. Jedná se o pozemky par.č. 1482/123 o výměře 
44 m2, 1717/83 o výměře 2446 m2, 4093/48 o výměře 1770 m2, 4093/73 o výměře 1212 m2. 
Navržená cena je za pozemky pro zástavbu 100,- Kč/m2, za ostatní pozemky 12,- Kč/m2. 
Celkem tedy 1 300 x 100,- ; 4172 x 12,- , tj celkem 130 000,- Kč + 50 064,- Kč = cena 
dohodou 180 000,- Kč.
Z 21 vlastníků pozemků s prodejem za předložených cenových podmínek nesouhlasí pouze 5. 
S těmito vlastníky se stále jedná. 

Usnesení č. 15/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo nákup pozemků p.č. 
1717/83 o výměře 2446 m2, 4093/48 o výměře 1770 m2, 4093/73 o výměře 1212 m2, 
1482/123 o výměře 44 m2 v k.ú. Moravská Nová Ves za cenu celkem 180 000,- Kč, kdy 
náklady spojené s prodejem nese kupující. 

Bod č. 9 programu - Zpráva Finančního výboru zastupitelstva

Pan Maděřič nepřečetl zprávu Finančního výboru zastupitelstva městyse, pouze konstatoval, 
že kontrola se týkala úřadu městyse. Kontrolovaly se poplatky z ubytovací kapacity - zde je 
velký pokles odvedených poplatků,  obecní policie, VFP a  akce DLŘ. Celá zpráva finančního 
výboru je nedílnou součástí zápisu.

Usnesení č. 16/26/2014
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves vzalo na vědomí zprávu Finančního výboru 
zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

H: 8 pro 0 proti 1 zdržel se
Maděřič

Bod č. 10 programu - Různé

Starosta poukázal na to, že poplatníci neodvádí řádně poplatek z ubytovací kapacity.
Pan Ing. Vaněk navrhnul upozornit písemně majitele těchto ubytovacích zařízení na tuto 
skutečnost.
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Bod č. 11 programu - Připomínky členů zastupitelstva městyse

Pan Maděřič upozornil, že svah ve Výmole u sklepa p. Brančíka "popojel". 
Starosta odpověděl, že se v budoucnu může zvážit  provést i sanace spodního svahu.

Ing. Vaněk měl dotaz ohledně výstavby "protihlukové zdi" mezi ZŠ a manž. Létalovými.
Starosta řekl, že v rozpočtu se na to pamatuje a je zde možnost vybudování v období 
prázdnin. Zeď by se mohla prodloužit a tím by vznikla i větší parkovací plocha.

Pan Tuček se ptal, jestli přechod mezi ZŠ a kavárnou je plánován až v 2. etapě výstavby 
chodníků.
Starosta odpověděl, že ano.

Bod č. 12 programu - Připomínky občanů

Pan Grée poukázal na to, že park u nádraží uvedla paní Glosová do pěkného stavu, ale  Služby 
tam pak navezly kůru, která je  napěchována do nepěkných obrubníků. Dále se pan Grée 
dotazoval, proč je neustále takovým neslušným způsobem probírána situace kolem p. Ing. 
Sládka, který chce nabízet občanům služby. Vzal si na to velký úvěr, ale opomněl a nestihnul
včas vyřídit stavební povolení, za což zaplatil nemalou pokutu.
Pan Ing. Parma konstatoval, že je to lidská závist.
Pan Maděřič řekl, že se nejedná o závist, pouze mu jde o dodržování zákonů a o včasnou 
informovanost.
Ing. Parma mu odvětil, že každý ze zastupitelů tuto informaci měl.
Starosta opět zopakoval, že Ing. Sládek požádal radu o možnost využití  pozemků k 
zasíťování optickým kabelem a rada toto schválila.

Pan Kučera upozornil na špatný technický stav čističek odpadů.
Starosta konstatoval, že je to velmi důležitá záležitost a relativně by snad byla možnost 
získání dotace na ČOV.

Paní Haruštiaková požádala o příspěvek na zbudování chodníku na ul. Luční. Jak se dělala 
přípojka plynu na hřiště, tak jim začala do sklepa prosakovat voda. Starosta odpověděl, že 
příspěvky byly zrušeny a rada i tento zamítla, poté byl ale mimořádně jeden příspěvek 
schválen. Požádal p. Haruštiakovou, aby pohledala doklady za nákup materiálu a předložila je 
spolu s písemnou žádostí, ta bude v pondělí projednána na zasedání rady.

Bod č. 13 programu - Závěr

Starosta Městyse Moravská Nová Ves Mgr. Marek Košut poděkoval zastupitelům a občanům 
za účast a ve 21.15 hod. ukončil 26. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová 
Ves.

V Moravské Nové Vsi 30.6.2014

Mgr. Marek Košut
                   starosta
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ověřovatelé: Jaroslav Glos

Soňa Petrjanošová, Mgr.

zapisovatelka: Martina Janulíková 




